

Choice Privileges®

Program Choice Privileges® umožňuje jeho členům získat body ve více než 5500 zařízeních v Evropě*, na Blízkém východě, v Americe, Kanadě, Mexiku, ve střední Americe, v Karibiku a v Australasii.** Hosté mohou za nasbírané body získat bezplatný pobyt po celém světě, využít prémie leteckých společností a jiné výhody. Připojit se je snadné, rychlé a bezplatné! Stačí se informovat a zaregistrovat na recepci nebo navštívit choiceprivileges.eu.

* Neplatí pro Dánsko, Estonsko, Finsko, Island, Litvu, Lotyšsko, Norsko a Švédsko.

** Platí pro Austrálii, Nový Zéland, Singapur, Papuu Novou Guineu a Fidži.



The Choice Privileges® rewards programme allows members to earn points at any of over 5,500 properties throughout Europe*, the Middle East, the U.S., Canada, Mexico, Central America, the Caribbean and Australasia.**

Guests can redeem points for free nights worldwide, Airline Rewards and more.

It's easy, fast and free to join! Just ask at the front desk to become a member or visit choiceprivileges.eu.

* Excluding Denmark, Estonia, Finland, Iceland, Latvia, Lithuania, Norway and Sweden.

** Including Australia, New Zealand, Singapore, Papua New Guinea and Fiji.

Als Mitglied des Prämienprogramms Choice Privileges® sammeln Sie Punkte durch Übernachtungen in einem unserer über 5.500 Hotels in Europa*, Nahost, USA, Kanada, Mexiko, Zentralamerika, Karibik und Australasien**.

Gäste können ihre Punkte gegen freie Übernachtungen auf der ganzen Welt, Flugprämien und vieles mehr eintauschen. Die Anmeldung ist ganz einfach und die Teilnahme kostenlos.

Fragen Sie am Empfang nach der Anmeldung oder besuchen Sie choiceprivileges.eu.

* Außer Dänemark, Estland, Finnland, Island, Lettland, Litauen, Norwegen und Schweden.

** Einschließlich Australien, Neuseeland, Singapur, Papua Neuguinea und die Fidschiinseln.

Clarion Congress Hotel Prague

Freyova 33, CZ 190 00 Prague 9 – Vysočany, Česká republika

Tel.: +420 211 131 111, Fax: +420 211 131 401

E-mail: info@cchp.cz

GPS: 50°6'38.627"N, 14°30'7.154"E

www.clarioncongresshotelprague.com

www.clarion-hotels.cz



Jak se k nám dostanete: Jedte po dálnici D1 směr centrum, následujte směr Karlín a Vysočany, jedte asi 5 km. Zahněte vpravo do Českomoravské ulice směrem k O2 aréně. Jedte asi 1 km a zahněte doleva do ulice Freyova. Po cca 600 metrech uvidíte po levé straně Clarion Congress Hotel Prague.

How to reach us: Follow the D1 highway towards the city centre, follow the direction Karlín, Vysočany and then turn right on to Českomoravská street going towards the O2 arena. Follow the street for 1 km, then turn left to Freyova street. After approximately 600 m the Clarion Congress Hotel Prague**** will be on your left hand side.

Wie kommen Sie zu uns: Fahren Sie über die Autobahn D1 in Richtung Zentrum, Abfahrt rechts Richtung Karlín und Vysočany, fahren Sie ca. 5 km. Biegen Sie rechts in die Straße Českomoravská in Richtung O2 Arena ab. Fahren Sie ca. 1 km und biegen Sie links in die Straße Freyova ab. Nach ca. 600 Metern sehen Sie links das Clarion Congress Hotel Prague.

RESERVATIONS: 00800 800 44 800



Prague, Czech Republic Clarion Congress Hotel Prague

CHOICEprivileges®

REWARDS PROGRAM



CONGRESS HOTEL
PRAGUE



CONGRESS HOTEL
PRAGUE

choicehotels.eu
Reservation: 00800 800 44 800

„Křižovatka obchodu, odpočinku, životního stylu a nákupu“



 Clarion Congress Hotel Prague s nejmodernějším pražským kongresovým centrem se nachází v klidné části Prahy, jen pár kroků od O2 areny (víceúčelového stánku pro sport, kulturu, zábavu, výstavy, veletrhy apod.). Jedinečnost a pohodlí hotelu pocítí hosté díky pestré nabídce špičkových služeb pod jednou střechou a vynikajícímu spojení s centrem města. Hotel je propojen s nákupní galerií Fénix, která umožňuje přímý vstup do stanice metra Vysočanská (trasa B), odkud se do historického centra dostanete do 15 minut. V celém komplexu se nachází na 80 obchodů, restaurace, bary, kavárny, kadeřnictví, wellness & fitness centrum, podzemní garáže s automyčkou a podzemní parkoviště až pro 9 autobusů.

Hotel nabízí stylové ubytování v 534 dvoulůžkových pokojích typu Standard nebo Executive a 25 luxusních apartmá. K dispozici je také 8 pokojů s bezbariérovým přístupem. Na všech pokojích je bezplatné připojení k internetu.

Hotel disponuje jedinečnými kongresovými prostory až pro 2 500 osob na ploše přesahující 4 000 m². Všechny 27 sálů a propojitelných salónek je vybaveno nejmodernější technikou, která nabízí kvalitní zázemí pro organizaci rozmanitých konferenčních akcí. Hlavní kongresový sál má v závislosti na typu akce kapacitu téměř 2 000 delegátů.

Hotelové služby

Non stop – recepce, concierge, internetový koutek s tiskárnou a bezplatné Wi-Fi připojení v hotelové lobby, room service, profesionální cateringové služby.

Restaurace a bary

Hotel je proslulý vynikající kuchyní. Tým hotelových kuchařů a cukrářů získal celou řadu významných ocenění na mezinárodních gastronomických soutěžích. V jídelničku jsou zastoupeny gurmánské speciality tradiční české i světové kuchyně. Prezentaci současných gastronomických trendů umocňuje stylové prostředí luxusní restaurace Benada či brasserie Veduta a samozřejmě i příjemná obsluha. Lobby bar Chronos je pro hosty otevřen nepřetržitě.

Wellness & Fitness

Moderní vybavení, fitness a kardio zóna, relaxační bazén, vířivka, sauna, pára, solárium, masáže a další služby.

„The junction where business, leisure, lifestyle and shopping meet“

 This leading congress centre is situated in a quiet part of Prague, within walking distance of the O2 arena (venue for sports, culture, entertainment, exhibits, fairs, and other events). It focuses on international conferences, congresses and events, and additionally, it is very convenient for leisure activities. The guests can benefit from a wide range of services under one roof and enjoy the direct access to the Vysočanská metro station (line B, yellow) which provides an easy connection to the historical city centre in only 15 minutes. The adjacent Fénix Shopping Centre comprises up to 80 shops, restaurants, bars, cafés, hairdresser's, wellness & fitness centre and underground parking with a carwash and 9 indoor parking lots for buses.

Clarion Congress Hotel Prague offers stylish accommodation in 534 Standard or Executive rooms and 25 deluxe Suites, as well as 8 barrier-free rooms. All rooms provide free internet connection.

The hotel offers unique congress facilities for up to 2,500 persons covering an area of over 4,000 m². All 27 halls and adaptable meeting rooms are equipped with state-of-the-art conference technology designed for all types of events. The main congress hall affords a capacity of almost 2,000 delegates.

Hotel services

Nonstop – reception, concierge, internet corner with printer, free Wi-Fi connection in the hotel lobby, room service, professional catering services.

Restaurants and bars

The hotel is famous for its excellent cuisine. The restaurant and pastry cooks have been awarded numerous prizes in international gastronomy competitions. The guests can enjoy traditional Czech as well as international gastronomic specialties. The presentation of current trends in gastronomy is enhanced by the stylish environment and attentive service at the fine dining Benada Restaurant and Veduta Brasserie. Lobby bar Chronos is ready to welcome its guests 24 hours a day.

Wellness & Fitness

Modern equipment, fitness and cardio zones, relaxing swimming pool, whirlpool, sauna, steam bath, solarium, massages and other services.

„Knotenpunkt für Geschäfte, Entspannung, Lebensstil und Shopping“



 Das Clarion Congress Hotel Prague mit dem modernsten Kongresszentrum in Prag befindet sich in einem ruhigen Prager Stadtteil, nur ein paar Schritte von der O2-Arena (dem Mehrzweckstandort für Sport, Kultur, Unterhaltung, Ausstellungen, Messen u. ä.) entfernt. Die Einzigartigkeit sowie den Komfort des Hotels erleben seine Gäste dank einem breiten Angebot an Spitzenleistungen unter einem Dach und dank dem direkten Anschluss an die U-Bahn Station Vysočanská (Linie B), mit der Sie in 15 Minuten bequem und schnell das historische Stadtzentrum erreichen. In der angrenzenden Einkaufsgalerie Fénix befinden sich rund 80 Geschäfte wie Restaurants, Bars, Cafés, ein Friseursalon, ein Wellness- und Fitnesszentrum, Garagen mit Autowaschanlage und eine Tiefgarage für bis zu 9 Busse.

Das Hotel bietet eine stillvolle Unterkunft mit 534 Doppelzimmern Standard oder Executive und 25 luxuriösen Appartements sowie 8 behindertengerechten Zimmern. Alle Zimmer bieten kostenfreies W-LAN.

Das Hotel verfügt über einzigartige Kongressräume für bis zu 2.500 Personen auf einer Fläche von mehr als 4.000 m². Sämtliche der 27 Säle und miteinander verbindungs-fähigen Empfangsräume sind mit modernster Technik ausgestattet. Diese bietet ein hochwertiges Umfeld für verschiedenste Konferenzveranstaltungen. Der Hauptkongresssaal verfügt abhängig von Veranstaltungsart über eine Kapazität für fast 2.000 Delegierte.

Hotelleistungen

24 Stunden Rezeption, Concierge, Internetecke mit Drucker, kostenfreies W-LAN in der Hotel-Lobby, Zimmerservice und professioneller Catering Service.

Restaurants und Bars

Das Hotel ist berühmt für seine exzellente Küche. Das Hotelkoch und Konditor Team erhielt bereits viele bedeutende Auszeichnungen bei internationalen gastronomischen Wettbewerben. In der Speisekarte sind Gourmetspezialitäten der traditionellen tschechischen sowie der internationalen Küche vertreten. Die Präsentation der aktuellen gastronomischen Trends im Benada Restaurant oder der Veduta Brasserie, wird durch das stillvolle Umfeld sowie die freundliche Bedienung verstärkt. Die Lobby Bar Chronos ist für Gäste durchgehend geöffnet.

Wellness & Fitness

Moderne Ausstattung, Fitness und Kardiotraining, Entspannungsbecken, Whirlpool, Sauna, Dampfbad, Solarium, Massagen und viele weitere Leistung.

